
Lyžování 

Lyžuji od malička, svůj 1. závod jsem jela ve třech letech. K lyžování mě vedl 

taťka, který je zároveň i trenér alpského lyžování. Začalo mě to moc bavit a 

začala jsem jezdit po závodech. Když jsem byla menší, jezdila jsem na závody u 

nás po karlovarském kraji. Jednou jsem jela na závod do Rakouska, kde jsem 

byla 18 a 15 z nějakých cca 300 dalších lyžařů. Teď už jezdím za starší žáky a na 

závody jezdím už po celé republice. V mladších žácích jsem jezdila jen obří 

slalom, nyní už jezdím i slalom a super G. 

Lyže jsou docela drahý sport, jen když si uvědomím, že mám 5 párů lyží… Do 

toho zbytek potřebných věcí k lyžování… asi bych se nedopočítala. Ale naštěstí 

mám skvělé rodiče, kteří mě ve všem podpoří.  A já jsem jim za to velmi vděčná 

a moc jim za to děkuji! 

Závodní život je spojený i s důkladnou přípravou, kterou absolvuji každý rok 

v Rakousku. Se vším tím cestováním je spojená i velká absence ve škole. Zde mi 

ale vychází hodně vstříc. Abych nemusela hodně dohánět, beru si školu sebou, 

není to žádná legrace, ale za ten pocit při závodech to stojí. 
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